

Announcements for 1-17-2021

2021年1月17日報告事項

1. As we move into the new year, we will be continuing to focus on prayer with a weekly prayer focus sent out by Pastor Ho. If you are not currently receiving his weekly devotion and would like to, please reach out to Lawrence Tai.

邁入了新的一年，禱告依然是我們的重點。何牧師將每週發出禱告焦點，如果您目前沒有收到牧師每週發的靈修，請與戴中寧（Lawrence）聯繫。

2. This week's prayer focus is to pray that as Christians, we may adopt the perspective of God's kingdom during this time of transition in the government leading to January 20th.

本週的禱告焦點：願我們作為基督徒在面臨1月20日政府交接這段時間能採用神國度的觀點。

3. Please pray for the preparations of the upcoming virtual college group retreat taking place in February.

請為即將於二月舉行的大學團契網上退修會的籌備禱告。

4. Instead of having our traditional Chinese New Year Outreach in person this year, we are looking to create a short video with all our fellowship groups in it to celebrate. Please reach out to your fellowship group leaders for more information or contact Michelle Sharman.

與往年的春季外展不同，今年我們希望製作一個包括所有團契小組的短片。詳情請與團契小組負責人或 Michelle Sharman 聯繫。

5. Sermon speakers:

	Jan 24
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Brother Yaonan Qian

崇拜講員

	一月二十四
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	錢姚南弟兄